
 

 

 

 

NORDRE LAND KOMMUNE 
 

 

 

P R O T O K O L L 

FOR 

UTVALG FOR VILT- OG FISKEFORVALTNING 

 

 

Møtedato:  10.03.2015   Fra kl. 10.00 

Møtested: Møterom 4. etg., Rådhuset 

Fra saknr.: 01/15 Til saknr.: 02/15 

   

 

Av utvalgets medlemmer/varamedlemmer møtte 4 av 5 

 

 

 

Følgende møtte på møtet: 

 

Funksjon Navn Forfall Møtt for 

Leder Trygve Nybakke   

Medlem Kari Bjørkeli FO  

Medlem Ole Magnus Røstelien   

Medlem Tore Grimstad Kinn   

Varamedlem Anna Ekrem  Tore Røbergshagen 

 

 

 

NORDRE LAND KOMMUNE, Utvalg for vilt- og fiskeforvaltning, den 23. mars 2015 

 

 

…………………………………………….. 

 



 

 

 

SAK NR.: 1/15  

BESTANDSPLANENE OG EVALUERING AV DISSE  

 

Behandling: 

 

Utvalget hadde en times møte før valdlederne inntok arenaen.  

Det ble gjennomgått tallmateriale fra Hjorteviltregisteret. 

 

Det var bestemt i inneværende plan 2012-2016 at bestandsplan skulle revideres og evalueres 

etter 3 år. 

 

Tall fra 2007 – 2011 som da utgjør forrige femårsperiode ble satt opp mot tall fra 2012 – 

2014. 

Dette ble gjort for kommunens samlet og for hvert enkelt valg. 

 

Samme prosess ble gjort med valdlederne og de fikk da anledning til å spørre/kommentere. 

 

 

Det som det ble lagt vekt på var bestandsutviklingen. Den tar for seg sett elg pr. jegerdag, 

sett ku pr.okse, sett kalv pr.ku, sett kalv pr.kalvku,  prosent ku med kalv av alle kyr, prosent 

okse felt av sette kyr, prosent ku felt av sette kyr, prosent kalv felt av sette kavler og antall 

jegerdager. 

 

 

Felt elg basert på sett elg gir også en indikasjon på hvordan avskytingsplanen til det enkelte 

valg fungerer. 

Her deles det opp i kalver begge kjønn, ungdyr begge kjønn og voksne dyr begge kjønn. 

 

 

Gjennomsnittlige slaktevekter ble også tatt fram. Dette viser litt om mattilgangen for elgen i 

kommunen. 

Konklusjon på det hele ble at de fleste valdene lå ganske bra an med tanke på hva det var lagt 

opp til i det enkelte vald sitt planverk. 

Noen hadde ganske mange dyr i «banken» og kan/bør ta ut mer dyr i de to siste årene av 

planperioden. 

Tallene viser en stabil og sunn elgstamme. 

Det legges opp til en beitetakst nå på våren 2015.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

SAK NR.: 2/15  

EVENTUELT  

 

Behandling: 

 

1. Dokka videregående skole v/Naturfagseksjonen var i kontakt med kommunen 

angående midler fra det kommunale fiskefondet. disse skal evt. benyttes til et prosjekt 

med fokus på fisk, fra fjord til bord, og elevene er med på garnsetting, disseksjon av 

fisk og bearbeiding av fangst til lunsj ute. 

 

Utvalget stilte seg positive til søknaden og poengterte viktigheten av å stimulere de 

unge til å utnytte de ressurser som vi har i form av fisk og vilt. 

 

2. Nedre vektgrense på elgkalv ble tatt opp. Vi hadde noen uheldige situasjoner høsten 

2014 der det ble kassert 5-6 kalver på grunn av lav vekt. Disse skulle ikke belastes den 

tildelte kvote. Det finnes ingen hjemmel for dette og det er ikke utvalg for vilt og fisk 

som skal blandes inn i dette. 

 

 

Vedtak: 

 

1. Søknaden fra Dokka videregående skole v/Naturfagseksjonen blir behandlet samtidig 

med øvrige søknader med frist 10. mai. 

2. Valdene må ha dette med nedre vektgrense på elgkalv med i sitt planverk og ta hånd 

om dette selv. 
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